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El ministre d’Afers Exteriors, Xa-
vier Espot, va ser el segon minis-
tre del dia a comparèixer ahir a
una comissió parlamentària, en
la qual va parlar de les línies es-
tratègiques de la cartera que en-
capçala. Un dels punts més dis-
cutits va ser l’organigrama, que
Espot va explicar als membres de
la comissió d’Exteriors. El presi-
dent, Ladislau Baró, i altres con-
sellers del grup reformista, van
posar en dubte que el departa-
ment que dirigeix Espot necessiti
un director general.

Concretament, Baró va posar
en relleu que aquesta figura po-
dria “estar en contradicció amb el
que disposa la Llei de la Funció
Pública”. Andorra pel Canvi s’hi
va mostrar d’acord. Espot va re-
cordar que hi ha una important
quantitat de funcionaris que es
troben en el departament d’Exte-
riors. El ministre escaldenc tam-
bé es va referir a les delegacions
que participen en els organismes
internacionals representant An-
dorra.

Un altre dels aspectes que la

comissió va tractar va ser el de la
carrera diplomàtica, punt en el
qual tots els grups parlamentaris
van coincidir. En aquest sentit, Es-
pot va ressaltar la necessitat “de
formar bons professionals”, i que
siguin persones “que tinguin una
dedicació plena per a l’Estat”.

El titular d’Exteriors també
va fer un ampli repàs als orga-
nismes internacionals en els
quals participa el Principat. La-
dislau Baró va ressaltar que les

explicacions que havia donat el
ministre eren “necessàries per al
Consell”, i va concloure que el
Principi de mobilitat dels fun-
cionaris era un dels més impor-
tants de l’àrea d’Exteriors. Un al-
tre aspecte que va lamentar CR
va ser l’eliminació de l’ambaixa-
dor resident a Portugal. Espot va
assenyalar que es podien com-
plir les obligacions diplomàti-
ques sense necessitat d’aquesta
despesa.

Els grups de l’oposició posen en dubte
que calgui un director general a Exteriors
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La taula de treball per a la refor-
ma de la Llei de la Funció Públi-
ca es va reunir ahir per primer
cop. S’iniciava d’aquesta manera
un procés que ha de culminar a
principi de desembre amb una
proposta definida. Això sí, el se-
cretari d’Estat d’Interior i presi-
dent de la taula, Bruno Bartolo-
mé, va deixar clar que en cap cas
la seva tasca és legislar. “D’aquí
no en sortirà un projecte de llei,
sinó una base que servirà per
una nova proposta de projecte de
llei”, va comentar. 

En dues setmanes hi haurà
una nova reunió amb les tres pri-
meres qüestions per treballar so-
bre la taula: relacions d’ocupa-
ció, situacions administratives
del funcionariat i els òrgans
competents (com la comissió
consultiva). Bartolomé va mani-
festar que “el full està en blanc” i

que s’escriurà amb les propostes
que generin consens. També va
assegurar que parlar de reta-
llades “és un fals debat” perquè
“no està sobre la taula una reta-
llada dels sous, no entenc per
què s’ha de portar el debat cap
aquí seguint esquemes de països
veïns”. L’objectiu és assolir una
administració “eficient”, ‘“àgil” i
“sostenible”. 

El portaveu dels sindicats de
funcionaris, Joan Torra, va quali-
ficar la primera reunió de “total-
ment positiva” i va indicar que si
els treballadors hi estan és per un
acte de responsabilitat. “S’ha de-
mostrat que és una llei que no és
sostenible i nosaltres estem aquí
perquè es torni a redactar un nou
text i que aquest cop sí que sigui
sostenible”, va manifestar. 

També van assistir els conse-
llers generals d’Andorra pel Can-
vi (ApC), Òscar Encuentra i Josep
Maria Bringué, i una de les qües-
tions més comentades va ser

l’absència de Coalició Reformista
(CR). Encuentra va manifestar
que “cadascú sabrà quines són
les seves prioritats, nosaltres sí
que entenem que ara és necessa-
ri posar-nos tots a treballar”. El

conseller va afegir que “si altres
prefereixen treballar ja en la hi-
potesi d’anar cap a eleccions i no
participar en res és la seva deci-
sió”. Malgrat estar a la taula, el
polític també va recordar que

ApC entén que s’ha d’anar més
lluny, cap a “reformes estructu-
rals importants”. Però Bartolomé
va precisar que, en tot cas, la co-
missió s’ha impulsat únicament
per canviar la llei. 
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La primera reunió del grup de treball va servir
per estructurar la feina dels mesos vinents

La taula de la Funció
Pública ha de tenir 
la proposta de canvi
de la llei al desembre

Bruno Bartolomé

“D’aquí no en sortirà un
projecte de llei, sinó una
base per a una proposta
de projecte”
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“Si altres prefereixen
treballar per anar a
eleccions és la seva
decisió”
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“Estem aquí perquè es
torni a redactar un nou
text i que aquest cop sí
que sigui sostenible”
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